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Protokół Nr BRM.0012.5.1.2022 

posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 14 czerwca 2022 roku 

Spis treści 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz zasad tego 

handlu ......................................................................................................................................... 2 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione ............................................................................................... 4 

Do punktu 3 – Wnioski komisji ................................................................................................... 5 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz zasad tego handlu. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 
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Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz zasad tego 

handlu 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zapytała jakie produkty będą mogły być sprzedawane. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że produkty rolne lub spożywcze oraz rękodzieła wytworzone w 

gospodarstwie rolnym. 

Wiceprzewodniczący komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał w jaki sposób sprawdzić czy sprzedającym jest rolnik bądź domownik. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że rolnika w rozumieniu art. 6 pkt 1 ustawy z dnia 20 grudnia 1990 r. o 

ubezpieczeniu społecznym rolników „rozumie się pełnoletnią osobę fizyczną, zamieszkującą i 

prowadzącą na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, osobiście i na własny rachunek, 

działalność rolniczą w pozostającym w jej posiadaniu gospodarstwie rolnym, w tym również 

w ramach grupy producentów rolnych, a także osobę, która przeznaczyła grunty 

prowadzonego przez siebie gospodarstwa rolnego do zalesienia”. Natomiast za domownika 

uznaję się osobę, która ukończyła 15 lat, pozostaje z rolnikiem we wspólnym gospodarstwie 

domowym lub zamieszkuje na terenie jego gospodarstwa. Dodał, iż  spółka TBS będzie miała 

za zadanie weryfikować osoby sprzedające np. poprzez przedstawienie zaświadczenia o 

opłacaniu składek KRUS. Ponadto takie osoby będą zwolnione z ponoszenia opłaty targowej. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała czy produkty, które będą sprzedawane muszą być zgłoszone do sanepidu bądź 

weterynarii. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że ustawa tego nie reguluje. 

Członek komisji – Grzegorz Wróblewski 
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dodał, że gospodarstwa rolne są pod stałym nadzorem weterynaryjnym. 

Wiceprzewodniczący komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał w jakich godzinach będzie można kupić produkty od rolników. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że regulamin targowiska "Mój Rynek" określa godziny. Targowica jest pod 

zarządem TBS, w związku z czym spółka też będzie pilnować utrzymanie czystości i porządku 

w czasie trwania handlu. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

poddała pod rozwagę możliwość wyznaczenia również miejsca w centrum miasta, 

przynajmniej w okresie letnim. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

uważa, iż targowica jest odpowiednim miejscem. Targowica jest zmodernizowana, na 

wysokim poziomie, stoiska w części są zadaszone, doprowadzony jest prąd więc z tego 

miejsca należy korzystać.  

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

dodał, iż nie spotkał się, aby inne gminy wyznaczyły miejsce przeznaczone do handlu poza 

terenem targowiska. 

Wiceprzewodniczący komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał w jaki sposób rolnicy zostaną powiadomieni, iż mogą sprzedawać swoje produkty. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, iż sołtysi zostaną poinformowani, że taka uchwała została podjęta z prośbą o 

poinformowanie mieszkańców. Zostanie również zamieszczone ogłoszenie w prasie. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

zasad tego handlu. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Sprawy wniesione 

Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

poinformował, iż trwają pracę nad zmianą uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony 

dla Olecka”. Wpłynął wniosek Prezesa Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w Olecku 

polegający na uwzględnieniu konieczności weryfikacji zasług opisanych we wniosku o 

nadanie medalu. Wniosek będzie rozpatrywany w trakcie prac komisji nad projektem 

uchwały. Poinformował, iż radny Józef Krajewski zgłosił wniosek, aby komisja wniosła pod 

obrady wypracowanie środków zaradczych odnośnie złych wskaźników demograficznych 

dotyczących Gminy Olecko, by odwrócić tendencję a w konsekwencji wypracować 

stanowisko rady w tej sprawie. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

powiedział, że w Suwałkach funkcjonuje program leczenia niepłodności metodą in vitro. Może 

warto zastanowić się nad taką formą wsparcia w naszej gminie. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

odpowiedział, że należałoby zmienić światopogląd społeczeństwa aby taka forma wsparcie 

przyniosła efekt. Powiedział, że spora część dzieci nie jest zameldowana w naszej gminie 

więc wskaźniki demograficzne są niemiarodajne. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

uważa, iż należy inwestować w rozwój miasta, zachęcić młodych ludzi do osiedlania się i 

zakładania rodziny na terenie gminy. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

uważa, iż powinno się zastanowić nad utworzeniem samorządowego żłobka. Młode mamy w 

większości chcą wrócić do życia zawodowego a nie każdego stać na to, aby dziecko 

uczęszczało do prywatnych żłobów czy przedszkoli. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej ilości dostępnych miejsc w przedszkolach i 

żłobkach oraz ilość osób zainteresowanych taką formą opiekuńczo-wychowawczą. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Wnioski komisji 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

poprosił o odmalowanie napisów przy przejściach dla pieszych „Odłóż telefon i żyj”. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

zwróciła się z prośbą o poszerzenie wyjazdu z Osiedla Lesk na ul. Kościuszki. Samochody 

wielkogabarytowe mają problem aby zmieścić się w promień jezdni powodując uszkodzenia 

pobocza. 

Wiceprzewodniczący komisji – Rafał Cezary Bielawski 

zapytał kiedy zostaną przycięte topole nad rzeką Legą, w szczególności w okolicy targowiska 

miejskiego. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że część drzew jest gminnych, część Wód Polskich. Utrudniony jest również 

dostęp gdyż nie ma jak się rozstawić z podnośnikiem i je przyciąć. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

odniosła się do ostatnich podtopień na ul. Mickiewicza. Zapytała czy będą prowadzone 

działania aby zapobiegać w przyszłości zalewania posesji mieszkańców. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że duża część ulic została zalana po ostatniej ulewie. Zakończony jest projekt 

przebudowy kanalizacji na ul. 11 Listopada, obecnie gmina oczekuje na decyzję starostwa i 

będzie można przystąpić do przebudowy tamtej części. Drugi projekt obejmować będzie ul. 

Wiejską aby odciąć zalewania posesji na ul. 11 Listopada. Dodał, że jeżeli chodzi o ul. 

Mickiewicza to padła propozycja aby wodę z małego stawu bezpośrednio zrzucać do jeziora. 

Zostanie wysłane zapytanie do firmy, która specjalizuje się w odwiertach. Problem na ul. 

Mickiewicza jest taki, iż separator który znajduję się przy małym stawie jest pod wodą. Woda 

stoi w rurach co powoduje cofanie się wody. Pogłębienie, poszerzenie stawu nic nie pomoże, 

gdyż taki jest poziom wód gruntowych. Wstępna kalkulacja wykonania zadania oscyluje w 

granicach 300 tys. zł. Po wykonaniu nawierceń zostanie wstawiona pompa z pływakiem, który 

będzie regulować poziom wody w stawie. Jeśli poziom wody dojdzie do tego pływaka, pompa 

automatycznie się włączy i woda będzie zrzucana do jeziora. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 
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uważa, iż należy zachęcić mieszkańców do zagospodarowywania deszczówki na własnych 

posesjach. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

dodał, że w dniu dzisiejszym TBS odkopał na skrzyżowaniu ul. Zamkowej i ul. 1 Maja 

studzienkę. W tym miejscu schodzą się dwa kanały, które jak się okazało zostały załamane. 

Zostało wszystko oczyszczone i po przeprowadzeniu testów woda poszła w stronę separatora 

i awaria została naprawiona, kanał został udrożniony. Pracownik wydziału dostał zlecenie, aby 

ogłosić przetarg bądź zapytanie na wybór projektanta/firmy, która przygotowałaby 

kompleksowe rozwiązanie deszczówki w mieście. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał czy w związku z budową nowych bloków mieszkalnych „Osiedle Słoneczne Wzgórze” 

przy Osiedlu Siejnik powstaną nowe drogi. Poddał pod rozwagę zamontowanie tablic 

informacyjnych oraz sygnalizacji przy wiadukcie prowadzącym na Osiedle Siejnik z informacją 

o zakazie wjazdu samochodów ponadwymiarowych. Często w tym miejscu dochodzi do jego 

blokowania poprzez wjazd zbyt wysokich tirów co prowadzi do paraliżu komunikacyjnego w 

tej części miasta. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że droga na Osiedle Siejnik jest drogą powiatową. Trwają również uzgodnienia 

z PKP, iż w ramach przebudowy torowiska do Olecka zostanie przebudowany tunel, zostanie 

on poszerzony i pogłębiony. Na dzień dzisiejszy wysokość tunelu wynosi 3,4 m, PKP planuje go 

ok. 1,5 m pogłębić. Przebudowa wiązać będzie się ze zmianą organizacji ruchu na ul. 

Zamostowej.  

Przewodniczący komisji – Wojciech Leonarczyk 

zwrócił uwagę na brak korytarza życia w ramach przebudowy skrzyżowania DK65 z DW655. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Wojciech Leonarczyk 
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Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska  

 


	Protokół Nr BRM.0012.5.1.2022
	posiedzenia Komisji Statutowej
	Rady Miejskiej w Olecku
	odbytego w dniu 14 czerwca 2022 roku
	Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz zasad tego handlu
	Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz zasad tego handlu.
	Do punktu 2 – Sprawy wniesione
	powiedział, że w Suwałkach funkcjonuje program leczenia niepłodności metodą in vitro. Może warto zastanowić się nad taką formą wsparcia w naszej gminie.

	Do punktu 2 – Sprawy wniesione
	powiedział, że w Suwałkach funkcjonuje program leczenia niepłodności metodą in vitro. Może warto zastanowić się nad taką formą wsparcia w naszej gminie.

	Do punktu 2 – Sprawy wniesione
	powiedział, że w Suwałkach funkcjonuje program leczenia niepłodności metodą in vitro. Może warto zastanowić się nad taką formą wsparcia w naszej gminie.

	Do punktu 2 – Sprawy wniesione
	powiedział, że w Suwałkach funkcjonuje program leczenia niepłodności metodą in vitro. Może warto zastanowić się nad taką formą wsparcia w naszej gminie.



